
Zápis z jednání školské rady konaného dne 12. 6. 2018 

Přítomni: 
Za rodiče: Marie Černá 

Mgr. Renata Němcová 
  Mgr. Roman Staněk 
Za zřizovatele: MUDr. Zuzana Kofferová 
  Bc. Hana Šimková 
Za pedagogy: Šárka Gebriánová 
  Mgr. Lucie Marhoulová 

Mgr. Anna Polednová 
Host:  Mgr. Libor Rygál, ředitel školy 

 
Nepřítomna: Lenka Tarabová 

 

Program 

1. Aktuální informace o škole: 
- základní škola bude mít v příštím školním roce přes 700 dětí; v 1. ročníku bude 5 tříd; 
- přístavba školy bude dokončena během září; 
- bude rozšířen také prostor šaten a dokončuje se rekonstrukce dílen a kuchyňky 

 
2. Podněty rodičů: 

- před školou (v blízkosti školy) chybí parkovací místa; 
- nový přechod pro chodce u tělocvičny. 

 
3. Schválení změny školního vzdělávacího programu (ŠVP): 

- v ŠVP byly vráceny 2 hodiny fyziky do 6. ročníku (na základě přání rodičů a podle převažující 
praxe jiných základních škol i doporučení MŠMT)); 

- zároveň byla v 6. ročníku odebrána 1 hodina matematiky a 1 hodina českého jazyka – to je 
kompenzováno volitelnými cvičeními z M a ČJ po 1 hodině ve vyšších ročnících. 

 
4. Další jednání školské rady se uskuteční v září 2018 v souvislosti se schvalováním výroční zprávy 

školy. Podklady pro jednání i pozvánky budou rozeslány členům školské rady v dostatečném 
předstihu. 

 

Zapsal: Mgr. Roman Staněk 

 


